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Sülysáp Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. november 21-én 17 
órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Balog Mónika, 
Farkas Ferenc, Katus Norbert, Pálinkásné Petik Éva, Szücsi Csaba települési 
képviselők, később érkezett: Cseri Péter alpolgármester, Kecser István települési 
képviselő 
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Kiss Imre hatósági irodavezető 
Meghívottként: Tóth Tamás őrsparancsnok-helyettes, Füles József, a Faluszolga Kft. 
ügyvezetője 
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 
Horinka László polgármester: Szeretettel köszöntelek benneteket a mai munkaterv szerint 
képviselő-testületi ülésen, Kecser István jelezte, hogy később érkezik, Juditról és Péterről 
pedig nincs információm.  
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitom. Aki eddig nem 
tette meg, azt kérem, hogy a telefonját kapcsolja ki vagy némítsa le.  
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Farkas Ferenc és Katus Norbert képviselőtársainkat. Aki 
egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Farkas 
Ferenc és Katus Norbert települési képviselőket jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztotta. 
 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendet tárgyalnánk, 
azonban javasolom, hogy a Faluszolga névváltoztatását hozzuk előre, illetve Kecser István 
kérte, hogy a háromnegyedéves beszámolót és a hozzá kapcsolódó rendeletmódosítást 
halasszuk a megérkezése utánra. Bálint Sándorné óvodavezető kimentette magát, tegnap volt 
az óvodaátadó, ami eléggé elhúzódott, az oktatási bizottság ülésén viszont itt volt. 
A kiküldött meghívóban szereplőkön kívül két döntést kell hoznunk még: a házi 
segítségnyújtásban dolgozók átvételéről, valamint az orvosi ügyelet helyzetéről. Egyebekben 
tájékoztatás nyújtok a mentőszolgálatról, Kapás Józsi bácsi leveléről, valamint a víziközmű 
vagyonértékelésével kapcsolatban. Illetve javaslatom lenne még az év végi jutalmazásra. Van-
e valakinek más javaslat a napirendhez? 
 
Az ülés napirendje: 
1./ Faluszolga Kft. névváltoztatása  

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
2./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 
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Előterjesztő: Horinka László polgármester 
3./ Csicsergő Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ A helyi adók és díjak mértékének felülvizsgálata 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Polgármesteri Hivatal létszámfejlesztése  
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ A mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről szóló rendelet megalkotása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ Igazgatási szünet elrendelése a Polgármesteri Hivatalban 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Társulási Megállapodásának módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ Víziközmű DMRV Zrt. általi üzemeltetése 2014-től 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ Pest Megyei Kormányhivatal törvényességi felhívása hulladékszállítási 
közszolgáltatás ügyében 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Pályázat benyújtása a vidéki gazdaság és a lakosság számára nyújtott 
alapszolgáltatások fejlesztésére 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ Pályázat benyújtása a KMOP-4.7.1-13 „Elektronikus helyi közigazgatási 
infrastruktúra fejlesztése” című pályázati felhívásra 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ A Képviselő-testület 2014. évi munkatervének elfogadása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

14./ Vaprezsán Ferenc ingatlanvásárlási kérelme (Sülysáp 2348 hrsz.) 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

15./ A Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság éves beszámolója 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

16./ 2013. évi háromnegyed éves költségvetési beszámoló megtárgyalása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

17./ Sülysáp Város Önkormányzata 2013. évi költségvetési rendeletének módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

18./ CSASE Társulás átalakulásával kapcsolatos döntések meghozatala 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

19./ Egyebek 
19.1. Mentési pont létrehozása Sülysápon 
19.2. Víziközmű vagyon felértékelése 
19.3. Önkormányzati intézmények dolgozóinak jutalmazása 

 
 

Horinka László polgármester: Aki egyetért az elhangzottak szerint módosított napirenddel, 
kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi döntés 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
ismertetett napirendet elfogadta. 
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Horinka László polgármester: Átadom a szót az őrsparancsnok-helyettes úrnak, ha van 
valami aktuális hír, kérem, ossza meg velünk. 
Tóth Tamás őrsparancsok-helyettes: Jellemzően a falopás van napirenden, ami 
jogszabályváltozás miatt mennyiségre való tekintet nélkül bűncselekménynek minősül. 
Három személy ellen indítottunk eljárást, akik üzletszerűen foglalkoznak a falopással. Ritkán 
sikerül elfogni őket, hiába kapunk bejelentést. A polgárőr egyesület megalakulóban van, csak 
az együttműködés feltételeit kell tisztázni, és kapnánk egy kis segítséget tőlük. Részükről a 
megfigyelő kapacitás a lényeg. Az a tapasztalat, hogy éjszaka vágják ki a fát, és nappal 
mennek érte fűrész és egyéb szerszámok nélkül, ezért nagyon nehéz bizonyítani, hogy ki volt 
a tényleges elkövető. A mezőőri szolgálat létrejötte is javít majd a kialakult helyzeten, 
remélem. 
 
/17:15 Cseri Péter alpolgármester megérkezik az ülésre./ 
 
Balog Mónika: Elterjedt a hír, hogy felütötte a fejét a kábítószer a településen. Ez igaz? 
Tóth Tamás őrsparancsok-helyettes: Igen, az iskolában. Függőben van egy eljárás négy 
személy ellen. Az eljárás alá vont személyek között van gyermekkorú és fiatalkorú is. 
Jó lenne minél szélesebb körben tájékoztatni a gyerekeket a kábítószer-használat veszélyeiről. 
Várhatóan decemberben lesz egy ilyen rendezvényünk, ahová a megyétől jönnek a gyerekeket 
tájékozatni. Büntetőeljárás van folyamatban az üggyel kapcsolatban, amit említett. Felnőtt 
korúak esetében lehetséges a büntetés kiszabása, de a terjesztő elfogása lenne a lényeg. A 
nyomozás zajlik, ha lezárul, akkor tudunk tájékoztatást adni.  
A diákok között napirenden van, sok diák használja, nem tartanak tőle, ezért kértünk 
segítséget a Pest Megyei Rendőrkapitányságtól, hogy ne legyen komolyabb gond. A 
fogyasztó büntetés helyett igazolhatja, hogy nem fogyaszt már kábítószert, ha mégis fogyaszt, 
akkor a büntetés végrehajtásra kerül. Megvan a probléma, nem túl súlyos, de figyelünk, hogy 
ne is legyen az. Pap Gabriella rendszeresen jár az iskolába, diákokkal, tanárokkal tartja a 
kapcsolatot. 
Horinka László polgármester: Van még kérdés? Köszönjük a tájékoztatást, természetesen 
továbbra is szívesen látunk. 
 
/17:20 Tóth Tamás őrsparancsnok-helyettes távozik az ülésről./ 
 
1. NAPIRENDI PONT 
Faluszolga Kft. névváltoztatása 
 
Horinka László polgármester: Egyszer már foglalkoztunk ezzel, akkor elnapolásra került a 
téma. Most viszont a dolgozóknak új munkaruhákra lenne szükségük, jó lenne, ha ezekre 
rákerülhetne a cég új logója, ezért szükséges döntést hozni. A PTÜB a TÁVÜSZ megnevezést 
javasolta. 
Balog Mónika: Nincs benne Sülysáp. 
Horinka László polgármester: Feri, kérlek, mondd el a szempontokat, amelyek alapján ez a 
javaslat született. 
Farkas Ferenc: Az volt az elsődleges szempont, hogy ezzel a névvel már kicsit 
előrevetíthetjük a terjeszkedési szándékunkat, talán a régióban is tudunk előbb-utóbb munkát 
vállalni.  
Cseri Péter alpolgármester: A Faluszolga mit szeretett volna? 
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Füles József ügyvezető: Én javasoltam a három megnevezést, köztük volt ez is. Valóban ez a 
TÁVÜSZ mögötti szándék, hogy a jövőben fejlődni tudjunk, talán a környező települések is 
mögénk tudnának állni. 
Cseri Péter alpolgármester: Te mit javasoltál volna? 
Füles József ügyvezető: Nekem ez volt az egyik szívem csücske, a másik a SÜVÁSZ, de 
ennek talán jobb a hangzása. Sülysáp város lett, ezért egy városüzemeltető kft.-t lenne 
célszerű üzemeltetni. A logóban benne van Sülysáp címere. 
Cseri Péter alpolgármester: Mónika el tudod fogadni? 
Füles József ügyvezető: A munkaruhák kihordási ideje lejárt, a kollégák le vannak 
rongyolódva, idén szeretném felöltöztetni őket, és szeretném, ha rákerülne a ruhájukra az új 
logó, hogy a településen lakók lássák, hogy kik a mi dolgozóink. 
Horinka László polgármester: A PTÜB javaslata a TÁVÜSZ megnevezés, ezt teszem fel 
szavazásra. Aki egyetért az elhangzott javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

143/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ a Faluszolga Kft. elnevezését megváltoztatja, az új 

elnevezés: Tápiómenti Városüzemeltető és Szolgáltató 
Korlátolt Felelősségű Társaság, rövidített néven: TÁVÜSZ 
Kft.; 

2./ felkéri az ügyvezetőt, hogy tegye meg a szükséges 
intézkedéseket a névváltozásnak a cégjegyzékben és egyéb 
hivatalos nyilvántartásokban, valamint az üzleti partnereknél 
történő átvezetésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. december 31. 
Felelős: polgármester, ügyvezető 

 
2. NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 
történt fontosabb eseményekről 
 
Horinka László polgármester: Az írásos előterjesztést ismeritek, a melléklete a Gépjármű-
használati szabályzat. A felsorolt eseményeket tartom fontosabbnak. Kérdés? 
Balog Mónika: A közfoglalkoztatottakkal kapcsolatban tudsz valamit mondani? 
Horinka László polgármester: A téli közfoglalkoztatásban a létszám össze-vissza változott. 
Tartottak egy tájékoztatót, amin kiderült egy bizonyos létszám. Közben úgy alakult, hogy az 
Országos Roma Önkormányzat nem tudja ellátni a vállalt foglalkozatást, ezért azokat az 
embereket is nekünk kell foglalkoztatni. Sülyben összesen így 70 fő körül lett volna a 
létszám. Úgy futottunk neki, hogy 130 embernek kiment a meghívó, az volt a cél, hogy olyan 
embereket vonjunk be, akik még nem voltak közfoglalkoztatottak. Számítottunk rá, hogy 
többen nem jönnek el, pedig akkor törlik őket a nyilvántartásból. Kb. 80 fő jött el, sok volt az 
adminisztráció, majd néhány nap múlva jött az információ, hogy mégiscsak 22 főt kell 
foglalkoztatni, de majdnem mindenki képzésben is részt vesz ez alatt az idő alatt. Ami titeket 
is érint, az a képzés, helyben fognak zajlani az alapkompetencia fejlesztések. Ha az itteni 
pedagógusokkal akarják megtartani, akkor ez lehetetlen lesz. Egy terem van a Szent István 
iskolában, ami nappal szabad. Az sem megoldható hogy utaztassuk őket. Nagyjából ennyit 
tudok mondani.  
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Cseri Péter alpolgármester: A művelődési ház jöhet szóba. 
Horinka László polgármester: Négy hónapról van szó, és ennyi időre lekötni nem 
szerencsés, mert vannak különböző rendezvények, vásárok, termékbemutatók, amik hozzák a 
pénzt. 
Katus Norbert OMSB elnök: Kérdés, hogy mi kell nekik, milyen eszközöket kell 
biztosítanunk. 
Balog Mónika: Állítólag ők biztosítanak mindent.  
Horinka László polgármester: A tájékoztatóval kapcsolatban van-e még kérdés, 
hozzászólás? Amennyiben nincs az előterjesztetett határozati javaslatról szavazzunk. Aki 
egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

144/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 
szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 
előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
3. NAPIRENDI PONT 
Csicsergő Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosítása 
 
Horinka László polgármester: Az OMSB és a PTÜB tárgyalta az előterjesztést, mindkét 
bizottság elfogadásra javasolja az óvoda SZMSZ-ét. Kérdés? Aki elfogadja a Csicsergő 
Napköziotthonos Óvoda előterjesztett SZMSZ módosítását, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

145/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközségi Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. § (4) 
bekezdése szerinti felhatalmazással és feladatkörében eljárva 
kinyilvánítja, hogy a Csicsergő Napköziotthonos Óvoda 
Szervezeti és Működési Szabályzatának 2013. december 1-jével 
hatályba lépő módosított rendelkezéseivel egyetért. 
Határidő: azonnal 
Felelős: intézményvezető 

 
4. NAPIRENDI PONT 
A helyi adók és díjak mértékének felülvizsgálata 
 
Horinka László polgármester: Ezt a napirendi pontot a PTÜB tárgyalta, a bizottság nem 
javasol sem adó-, sem díjemelést, amivel egyetértek. Van-e valakinek más javaslata? Aki 
egyetért azzal a javaslattal, hogy 2014. évben ne emeljük sem a különféle adónemeket, sem az 
egyéb díjainkat, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

146/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközségi Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
helyi adók és díjak felülvizsgálatának eredményeképp  
1./ a helyi adók mértékét nem kívánja emelni,  
2./ a helyi díjak mértékét nem kívánja emelni.  
3./ Felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy az 1-2./ pontban 

foglalt döntéseket vegyék figyelembe a költségvetési 
rendelet előkészítése során. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 2012. február 15-ig folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző 

 
5. NAPIRENDI PONT 
Polgármesteri Hivatal létszámfejlesztése 
 
Horinka László polgármester: A PTÜB tárgyalta és támogatja az előterjesztésben megjelölt 
két főt. Amikor egy évvel ezelőtt a járási hivatalnak átadott létszámról döntöttünk akkor azt 
mondtuk, hogy nem háromembernyi az átadott feladatok mértéke, de így módon egy kisebb 
szerkezetátalakítást is végre tudunk hajtani a Hivatalban. Utána ez elmaradt a szűkös források 
miatt, de az a tapasztalat, hogy nagyon sok a feladat, a 19 fős létszám kevés, ezzel én is 
egyetértek. Aki támogatja a Polgármesteri Hivatal kétfős létszámbővítését, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

147/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ s Sülysápi Polgármesteri Hivatal statisztikai állományát 

2014. január 1-jétől 21 fő köztisztviselő és 2 fő Mt. hatálya 
alá eső dolgozói létszámban állapítja meg. 

2./ felkéri és felhatalmazza a jegyzőt a szükséges intézkedések 
megtételére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014. január 1., majd 2014. február 15.  
Felelős: jegyző 

 
6. NAPIRENDI PONT 
A mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről szóló rendelet 
megalkotása 
 
Horinka László polgármester: Előzménye már van, a testület támogatta a mezőőrség 
felállítását. A bizottsági ülésen született egy javaslat, a hektáronkénti mezőőri járulékot 
2.200,- Ft-ban javasolja megállapítani, és támogatja a rendelt megalkotását. Kérdés? Aki 
egyetért a mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
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Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
16/2013. (...) önkormányzati rendelete 

a mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről 
 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. Cikk (2) 
bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
41. § (9) bekezdésével, valamint a fegyveres biztonsági őrségről, a természetvédelmi és a 
mezei őrszolgálatról szóló 1997. évi CLIX. törvény 19. § (1) bekezdésével kapott 
felhatalmazással a következőket rendeli el: 
 

1. A rendelet célja és hatálya 
 

1. § 
 
A rendelet célja  

a) a Sülysáp város közigazgatási területéhez tartozó termőföldek – ide nem értve az 
erdőt, a halastavat – őrzését,  

b) a termőföldeken lévő, illetve ahhoz tartozó termények és termékek, felszerelések, 
eszközök, haszonállatok, továbbá mezőgazdasági építmények, egyéb művelési ágú 
ingatlanok földmérési jelek védelmét,  

c) az illegális hulladéklerakó helyek kialakulásának megakadályozását és  
d) a külterület közrendjének közbiztonságának erősítését  

szolgáló mezei őrszolgálat felállítása, valamint az őrszolgálat működési feltételeinek 
biztosítása. 

 
2. § 

 
(1) A rendelet területi hatálya a Sülysáp város közigazgatási területéhez tartozó, minden 

mezőgazdasági jellegű művelési ágba sorolt külterületi területrészre kiterjed, kivéve az 
erdőt és a halastavat. 

(2) A rendelet személyi hatálya kiterjed a mezei őrszolgálat feladatait ellátó mezőőrre, a 
mezőőr feladatainak ellátását irányító polgármesterre, valamint az (1) bekezdésben 
meghatározott terület használójára, illetve tulajdonosára. 

 
2. A mezei őrszolgálat 

 
3. § 

 
(1) Az önkormányzat az 1. §-ban meghatározott feladatok ellátásáról mezei őrszolgálat 

felállításával gondoskodik. 
(2) A mezei őrszolgálat szervezetileg Sülysáp Város Önkormányzata alá tartozik, a mezőőr 

feletti munkáltatói jogokat a polgármester gyakorolja. 
(3) A mezőőr zöldszínű formaruhát és szolgálati jelvényt visel. A feladatának ellátása során a 

zöld színű formaruha szolgálati jellegén változtató más ruhaneműt nem viselhet. A 
mezőőr részére az önkormányzat a 1. melléklet szerinti felszerelést biztosítja. 

(4) A mezei őrszolgálat, illetve a mezőőr feladatait a fegyveres biztonsági őrségről, a 
természetvédelmi és a mezei őrszolgálatról szóló 1997. évi CLIX. törvény 20-23. §-ában 
foglaltak, valamint a polgármester utasításai szerint látja el.  
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(5) A mezei őrszolgálat köteles együttműködni a rendőrséggel, a katasztrófavédelemmel, a 
kormányhivatal szerveivel, a polgármesteri hivatallal, valamint a polgárőrséggel.  

 
3. A mezőőri járulék 

 
4. § 

 
(1) Az önkormányzat a mezei őrszolgálat megalakítási, fenntartási és működési költségeit a 

földhasználó – ha ez ismeretlen, a tulajdonos – által kifizetett mezőőri járulékból és a 
központi költségvetés által biztosított hozzájárulásból fedezi. 

(2) A mezőőri járulék összege minden megkezdett hektár után 2200 Ft/év. 
(3) A mezőőri járulékot két egyenlő részletben, minden év március 15-ig és szeptember 15-ig 

kell megfizetni az önkormányzat költségvetési számlájára. 
(4) A mezőőri járulék megfizetése a földhasználót terheli. Amennyiben a földhasználó 

ismeretlen vagy a tulajdonossal azonos, a tulajdonos köteles a mezőőri járulékot 
megfizetni. A használatba adás tényét szükség esetén a tulajdonos hitelt érdemlő módon, 
okirattal köteles igazolni.  

(5) Amennyiben az ingatlannak több használója/tulajdonosa van, a használati/tulajdoni arány 
szerint kell a járulékot megfizetni. 

(6) Mentes a járulékfizetés alól a Magyar Állam és a helyi önkormányzat. 
 

5. § 
 

(1) Járulékköteles valamennyi a 2. § (1) bekezdésében meghatározott ingatlan, annak 
tényleges hasznosításától függetlenül. 

(2) A járulékfizetési kötelezettség a használati jog, illetőleg a tulajdonjog megszerzését 
követő év első napján keletkezik, és annak az évnek az utolsó napján szűnik meg, amikor 
a használati jog, illetőleg a tulajdonjog megszűnik. E változások bejelentése az érintett 
földhasználók/tulajdonosok kötelezettsége. 

(3) A mezőőri járulékot átruházott hatáskörben a jegyző állapítja meg az illetékes földhivatal 
és a földhasználói nyilvántartás adatai alapján. A jegyző eljárása során a közigazgatási 
hatósági eljárás és szolgáltatás általános szabályairól szóló törvény előírásait kell 
megfelelően alkalmazni.  

(4) A megállapított mezőőri járulék összegét a Képviselő-testület indokolt esetben 
csökkentheti vagy elengedheti. Indokolt esetnek minősül, ha a területet ár- vagy belvíz 
sújtotta, illetőleg más jellegű elemi kár következtében a termés részben vagy egészben 
megsemmisült. 

(5) A mezőőri járulék adók módjára behajtható köztartozásnak minősül. 
(6) A mezőőri járulékból befolyt összeg kizárólag a mezei őrszolgálattal kapcsolatos 

feladatok ellátására használható fel. 
 

4. Vegyes és záró rendelkezések 
 

6. § 
 
(1) E rendelet 2014. január 1. napján lép hatályba. 
(2) E rendelet hatálybalépésével egyidejűleg a mezei őrszolgálat 2 fő mezőőrrel kerül 

felállításra, azt követően a mezei őrszolgálat létszámát évente a költségvetési rendeletben 
kell meghatározni. 
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Sülysáp, 2013. november 21. 
 
 
 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
7. NAPIRENDI PONT 
Igazgatási szünet elrendelése a Polgármesteri Hivatalban 
 
Horinka László polgármester: Ezt is a PTÜB tárgyalta és szintén elfogadásra javasolja. 
Nem fecsérlem a szót, egy olyan időszakról beszélünk, amikor a fű sem nő, de a 
halaszthatatlan dolgokat meg fogjuk oldani ebben az időszakban is. Aki egyetért az igazgatási 
szünet elrendelésével, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
17/2013. (...) önkormányzati rendelete 

a 2013. évi téli igazgatási szünet elrendeléséről 
 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1)-(2) 
bekezdésével, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) 
bekezdésével, valamint a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 232. § 
(3) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében a következőket rendeli el: 
 

1. § E rendelet hatálya a Sülysápi Polgármesteri Hivatalra (a továbbiakban: Polgármesteri 
Hivatal) és az ott foglalkoztatott munkavállalókra terjed ki.  

2. § (1) A Polgármesteri Hivatal 2013. december 21. napjától 2014. január 5. napjáig 
igazgatási szünetet tart. 

(2) Az igazgatási szünet idejére a munkavállalók részére rendes szabadságot kell kiadni 
oly módon, hogy halaszthatatlan ügyekben biztosított legyen a feladatellátás. 

(3) A (2) bekezdésben foglaltak betartásáról, valamint a lakosság és az érintett társszervek 
tájékoztatásáról a jegyző gondoskodik. 

3. § Ez a rendelet a kihirdetése napját követő napon lép hatályba, és 2014. január 6-án 
hatályát veszti. 
 
 
Sülysáp, 2013. november 21. 
 
 
 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 
8. NAPIRENDI PONT 
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Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Társulási Megállapodásának 
módosítása 
 
Horinka László polgármester: A PTÜB tárgyalta, nem javasolja a jóváhagyását. Ezzel 
kapcsolatban az előzmények arról szólnak, hogy minden társulási megállapodást felül kellett 
vizsgálni június 30-ig. A módosítást a képviselő-testületeknek is jóvá kell hagyniuk, ami nem 
történt meg terjeskörűen, ezért egy érdekes helyzet alakult ki, ahogy olvashattátok az 
előterjesztésben. A bizottsági ülésen az a kérdés merült fel, hogy mire kell a munkaszervezet, 
amikor költségvetési szerve van a Társulásnak, ami mindent elvégez. A Társulás Pénzügyi 
Bizottsága azt mondta ki, hogy 300 ezer forintot tart jogosnak, ez elég kell, hogy legyen egy 
egész állású pénzügyes bérére. Nagykáta 600 ezer forintot kér, bár ez a megállapodásból nem 
derül ki.  
Tóth Krisztina jegyző: Mivel csak a csatornát építi a társulás, a feladatokat tekintve a 
társulás egyenlő a költségvetési szervével. A társulási megállapodásban szerepel a 
költségvetési szerv, és gyakorlatilag ők is végeznek minden feladatot. Fizet a Társulás 
jogászokat, könyvelőt stb., Nagykáta csak beilleszti a pénzforgalmat a könyvelésébe, ami az 
Mötv. alapján kötelezettsége. 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Én is elolvastam a törvényt, és ugyanarra jutottam: ha 
nincs ellenkező megállapodás, akkor Nagykátának automatikusan végeznie kell a feladatot.  
Horinka László polgármester: A Társulási Tanács megszavazta, hogy kapják meg az 
összeget, bár ehhez minősített többség kellett volna, ami nem volt meg. Mi legyen?  
Katus Norbert OMSB elnök: Kérjünk további tájékoztatást ezzel kapcsolatosan! 
Balog Mónika: Mi történik, ha nem fogadjuk el? 
Horinka László polgármester: Előbb-utóbb a kifizetéseket is leállíthatják. Jeleztük azt is 
legutóbb, hogy a Káta-Hidro Kft. szerepel még a megállapodásban mint üzemeltető, amire 
esély sincs, de nem módosítottak ezen.  
Cseri Péter alpolgármester: Én azt mondom, szavazzuk meg. 
Balog Mónika: Ebben nem szerepel a 600 ezer forint.  
Szücsi Csaba ESZB elnök: Javasolom én is, hogy fogadjuk el. 
Horinka László polgármester: Hallottunk egy javaslatot, felteszem szavazásra. Aki egyetért 
az elhangzott javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

148/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Tápiómenti Területfejlesztési Társulásnak a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 87-95. 
§-ában, továbbá az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvényben foglalt szabályoknak megfelelően elkészített és a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Társulási 
Megállapodását jóváhagyja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
/18:15 Cseri Péter alpolgármester távozik az ülésről./ 
 
9. NAPIRENDI PONT 
Víziközmű DMRV Zrt. általi üzemeltetése 2014-től 
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Horinka László polgármester: A PTÜB tárgyalta, szerződések jóváhagyását javasolja. 
Néhány tápióvidéki polgármesterrel beszéltem, ők hívták fel a figyelmemet egy fontos 
részletre: olyan szerződést kell kötnünk a DMRV-vel, hogy ha a csatornaprojekt kapcsán az a 
döntés születne, hogy mégis a Káta-Hidroval kell üzemeltetnünk, akkor ki tudjunk szállni. 
Beszéltem a DMRV emberével, aki azt tanácsolta, hogy vegyünk bele a szerződésbe erről egy 
kitételt, hogyha a Káta-Hidro üzemeltetési engedélyt kap, ki tudjunk lépni. Bár befagyasztott 
árak és közműadó mellett nem hiszem, hogy bármilyen kisebb cég képes lenne a 
későbbiekben üzemeltetni.  
Balog Mónika: Én csak azt nem értettem, hogy egy vidéket miért nem egy céghez 
irányítottak. 
Horinka László polgármester: Mert megadták a szabad választás lehetőségét, tehát nem 
irányítottak senkit, az önkormányzatok maguk választottak.  Január 1-től a DMRV-vel 
üzemeltetünk, ez a Pest megyei szolgáltató, és ha úgy alakul, hogy mindenképpen együtt kell 
maradnunk, akkor változtatunk. Aki egyetért az előterjesztett szerződések megkötésével, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

149/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete:  
1./ fenntartja korábbi döntését, mely szerint 2014. január 01-től 

a DMRV Duna Menti Regionális Vízmű Zrt.-vel kívánja 
üzemeltetni a város tulajdonában álló víziközmű-vagyont. 
Ugyanakkor rögzíti azt is, hogy a „Tápió Menti Régió 
szennyvízelvezetése és szennyvíztisztítása” elnevezésű, 
KEOP-1.2.0/2F/09-2009-0021 kódszámú projekt pályázati 
dokumentációjában foglaltakat be kívánja tartani, azaz 
abban az esetben, ha a pályázatban megjelölt Káta-Hydro 
Kft. üzemeltetési engedélyt kap az illetékes hatóságtól, úgy 
Sülysáp Város Önkormányzata a Káta-Hydro Kft. útján 
kívánja a későbbiekben üzemeltetni víziközmű-vagyonát; 

2./ a Sülysáp Város Önkormányzata víziközmű-vagyon 
üzemeltetésére és víziközmű-szolgáltatási tevékenység 
ellátására a DMRV Duna Menti Regionális Vízmű Zrt.-vel 
kötendő bérleti-üzemeltetési szerződést jóváhagyja, de a 
jelen határozat 1./ pontjában rögzítetteket a szerződésben is 
rögzíteni kívánja; 

3./ az 1 darab 11.000 forint névértékű DMRV részvény 
megvásárlásáról szóló adásvételi szerződést jóváhagyja; 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, a szerződések aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 2013. december 13. 

 
10. NAPIRENDI PONT 
Pest Megyei Kormányhivatal törvényességi felhívása 
hulladékszállítási közszolgáltatás ügyében 
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Horinka László polgármester: Az előterjesztést ismeritek, a PTÜB tárgyalta, az 
előterjesztett döntés meghozatalát támogatja. Folyamatban van a cég nonprofittá alakulása. 
Javasolom a határozati javaslat elfogadását. Aki egyetért az elhangzott javaslattal, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

150/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a Pest Megyei Kormányhivatal PEB/030/1733-1/2013. 

számú törvényességi felhívását megtárgyalta,  
2./ a felhívásban foglaltakkal egyetért, ugyanakkor önmagára 

nem tartja relevánsnak, miután a hulladékszállítási 
közszolgáltatás biztosítását 2014. január 1-jétől is az 
ÖKOVÍZ Kft.-vel kötött szerződés alapján kívánja 
biztosítani. Az ÖKOVÍZ Kft. 2013. október 7-e óta 
rendelkezik közszolgáltatási engedéllyel, 2013. november 6-
a óta pedig az OHÜ által kiállított minősítő okirattal is. A 
társaság nonprofit gazdasági társasággá való alakítása 
folyamatban van. Mindemellett az ÖKOVÍZ Kft.-vel 
kötendő szerződés a Kbt. 9. § (1) kb) pontja alapján nem 
tartozik a Kbt. hatálya alá, így nem lesz akadálya, hogy a 
szerződéskötés 2013. december 31-ig – a jogszabályokban 
foglaltak betartásával – megtörténjen. 

3./ felkéri a polgármestert a Pest Megyei Kormányhivatal 
megfelelő tájékoztatására. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 2013. december 12. 
Felelős: polgármester 

 
11. NAPIRENDI PONT 
Pályázat benyújtása a vidéki gazdaság és a lakosság számára 
nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 
 
Horinka László polgármester: Két bizottság tárgyalta és támogatja a pályázat benyújtását. 
Egy dolgot szeretnék kiemelni, az 1. oldal utolsó bekezdését. Költségvetési szervek részére a 
támogatás számítása a nettó érték alapján történik. Ez azt jelenti, hogy nekünk kell állni az 
áfát, de még ebben az esetben is érdemes pályázni, mert ha úgy adódik, hogy az 5 éves 
fenntartási idő után eladjuk valamelyik járművet, akkor is többet kapunk érte, mint az áfa 
összege. A mikrobuszt az ÖSE-vel pályáznánk, a másik kettőt pedig az önkormányzaton 
keresztül. Gépkatalógusból lehet választani, elég sokféle típusból. Javaslatunk az, hogy mind 
Volkswagen legyen. 
Tóth Krisztina jegyző: Benne van a kiírásban, csak a nettó összeget támogatják az 
önkormányzatoknál. A civileknél a bruttó összeget. 
Seprősné Cseri Ágota: Azoknak a szerveknek kell nettó értéket számolni, amelyek nem 
jogosultak az áfalevonásra. 
Horinka László polgármester: Nekem sem logikus, hogy miért kell költségvetési szervnek 
áfát fizetni, de a LEADER-ben is meg kell fizetni. Szerintem ettől függetlenül adjuk be. Aki 
egyetért a pályázat benyújtásával, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

151/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ pályázatot nyújt be a 103/2013. (XI. 8.) VM rendeletben 

meghatározott 2. célterületre; 
2./ a fejlesztést a családgondozás, a szociális célú 

idősgondozás, a közművelődés és a külterületi lakosság 
által megtermelt termények piacra juttatása terén egyaránt 
szükségesnek ítéli, mivel egyik terület sem rendelkezik a 
pályázatban megjelölt infrastruktúrával;  

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, a pályázat benyújtására. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 2013. november 25. 
Felelős: polgármester 

 
12. NAPIRENDI PONT 
Pályázat benyújtása a KMOP-4.7.1-13 „Elektronikus helyi 
közigazgatási infrastruktúra fejlesztése” című pályázati felhívásra 
 
Horinka László polgármester: Csabának biztos ismerős a téma. Tegnap megkaptam Kóka 
polgármesterétől a testületük határozatát, úgy döntöttek, hogy be kívánják nyújtani a 
pályázatot, és ehhez Sülysáppal konzorciumot hoznak létre. Aki támogatja a pályázat 
benyújtását, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

152/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy  
1./ Sülysáp Város Önkormányzata pályázatot nyújt be a 

KMOP-4.7.1-13 „Elektronikus helyi közigazgatási 
infrastruktúra fejlesztése” tárgyú pályázati felhívására; 

2./ a pályázat benyújtásához Kóka Község Önkormányzatával 
konzorciumi együttműködésre lép; 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, a konzorciumi megállapodás 
aláírására és a pályázat benyújtására. 

Határidő: 2013. november 30. 
Felelős: polgármester 

 
13. NAPIRENDI PONT 
A Képviselő-testület 2014. évi munkatervének elfogadása 
 
Horinka László polgármester: Mindhárom bizottság tárgyalta, de csak az OMSB egészítette 
ki. Mire gondoltok az oktatási intézmények beszámolójával kapcsolatban? 
Katus Norbert OMSB elnök: Megvárjuk a tanév adminisztratív végét, és jöjjenek, mondják 
el mi a helyzet velük. Adunk nekik szempontokat, hogy mire vagyunk kíváncsiak. 
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Tóth Krisztina jegyző: Az óvoda beszámolója soha nem volt jó helyen, augusztus végén van 
a nevelési év vége, ezért nekik is szeptemberben kell beszámolniuk. 
Horinka László polgármester: A PTÜB-n nem volt javaslat? 
Katus Norbert OMSB elnök: A Fő utcai közterület-rendezés merült fel, de nem hangzott el 
konkrét javaslat a munkaterv vonatkozásában. 
Horinka László polgármester: Aki az OMSB javaslatával kiegészített, 2014. évi 
munkatervet elfogadja, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

153/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ A Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló, többször 

módosított 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelet 
(SZMSZ) 11. §-a alapján a 2013. évre szóló munkatervét a 
mellékletben foglaltak szerint fogadja el. 

2./ Felkérik a Bizottságokat, hogy munkaterveiket az elfogadott 
testületi munkaterv alapján fogadják el. 

3./ Felkérik a polgármestert és a jegyzőt, hogy az ülések 
technikai feltételeinek biztosításáról gondoskodjanak. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. decemberi ülés; 3./ folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző, bizottsági elnökök 

 
14. NAPIRENDI PONT 
Vaprezsán Ferenc ingatlanvásárlási kérelme (Sülysáp 2348 hrsz.) 
 
Horinka László polgármester: A PTÜB tárgyalta, és a becsértéken történő értékesítést 
javasolta a felajánlott 400 ezer forinttal szemben, esetleges részletfizetéssel a kettő közötti 
összegre. Szerintem ez így korrekt. A PTÜB javaslatát javasolom beépíteni a határozatba és 
erről hozzunk döntést. Aki egyetért az elhangzott javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

154/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ az önkormányzat tulajdonában álló Sülysáp 2348 helyrajzi 

szám alatt felvett 1802 m2 alapterületű ingatlant 567.630 Ft 
összegű vételárért Vaprezsán Ferenc 2241 Sülysáp, Szondy 
u. 7. szám alatti lakos részére értékesíti. 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, a szerződés aláírására. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. december 31. 
Felelős: polgármester 

 
/18:40 Kecser István képviselő megérkezik az ülésre./ 
 
15. NAPIRENDI PONT 
A Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság éves 
beszámolója 
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Horinka László polgármester: Értelemszerűn ezt a PTÜB tárgyalta, és kéri, hogy fogadjuk 
el. Szeretnél valamit hozzáfűzni, elnök úr? 
Kecser István PTÜB elnök: Nem, de elnézést kérek, hogy benne maradt több helyütt a 
nagyközség, úgy tűnik még nem sikerült átállni.  
Horinka László polgármester: Aki elfogadja a PTÜB előző évi munkájáról szóló 
beszámolót kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

155/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
SZMSZ 43. § (12) bekezdése szerint Pénzügyi, 
Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság előző évi munkájáról 
szóló beszámolóját elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: a bizottság elnöke 

 
16. NAPIRENDI PONT 
2013. évi háromnegyed éves költségvetési beszámoló 
megtárgyalása 
 
Horinka László polgármester: A pénzügyi bizottság tárgyalta a beszámolót, ami eléggé 
felborzolta a kedélyeket.  
Kecser István PTÜB elnök: Az anyag, ami a bizottság elé került, valóban elég komoly vitát 
váltott ki, hogy elfogadjuk-e azzal a tartalommal. Több helyen nem szerepelt előirányzat, 
teljesítés viszont igen. Fősorok tekintetében nincs probléma, azok a számok, amelyeket a 
testületnek el kell fogadni rendben voltak, viszont nem minden kiadás volt a helyén. Arra az 
álláspontra jutott a bizottság, hogy ha ezeket sikerül mára helyretenni, akkor javasoljuk a 
képviselő-testületnek elfogadásra. Az eltérések abból adódnak, hogy a kiadási oldalon vannak 
olyan tételek, amelyeket nem lehetett pontosan tervezni, mint például a közfoglalkoztatottak 
bére, a teljesülések azonban időarányosan jók. Mára pedig a helyére került minden.  
Az a kérdés bennem merült fel, hogy milyen részletességű anyagot kapjon a bizottság és a 
testület, mert sem szerepünk, sem felelősségünk nincs abban, hogy ilyen részletességgel 
tárgyaljuk az anyagot. A következő évben egy új rendszer fog életbe lépni, ez egy nagyon 
szoros rovatos könyvelést jelent, amit nem lehet már a mi szintünkön átlátni. Én 
értelmetlennek látom, hogy ilyen mélységben a testület tárgyalja. Köszönöm szépen! 
Tóth Krisztina jegyző: Annyi történt a bizottság ülése óta, hogy a különböző sorokhoz, ahol 
kiadás keletkezett előirányzatot rendeltünk, tulajdonképpen intézményvezetői hatáskörben. A 
dologi kiadások egy nagy kalapot jelentenek, amelyet a testület hagy jóvá, amiben van 
irodaszerektől kezdve rezsin át sok minden. Itt voltak olyan tételek, amelyeket nem 
terveztünk előre, viszont a dologi keretet egyben nem léptük át, arányosan teljesült a 
felhasználás, és ez a lényeg, ez az, ami a Képviselő-testület hatáskörébe tartozik. Az 
intézményvezetőnek a jelenlegi szabályozás szerint joga van a kereten belül mozogni saját 
belátása szerint. Az intézmények költségvetését egyébként a polgármester hagyja jóvá, tehát 
még tájékoztató jelleggel sem kellene, hogy bekerüljenek az ülésre. Viszont, ha nem hoztuk 
volna be, akkor meg azért nem találta volna elfogadhatónak a beszámolót a bizottság. 
Megcsináltuk, amit a bizottság kért, és ezek a változtatások végül is az előterjesztett 
rendeletmódosításban jelennek meg.  
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A problémák alapja valóban az, hogy soha nem került rögzítésre, hogy a bizottság, illetve a 
testület milyen mélységben kíván ellenőrizni, belelátni. Ha most nem egy olyan rendszer 
bevezetése előtt állnánk, ami jövőre várható, akkor kérném ennek meghatározását, de jövőre 
már a tervezés és a költés is – központilag szabályozva – csak olyan kötött módon történhet 
csak, ami ezt lényegtelenné teszi. 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Első lesz a beszámolónál, hogy mit terveztünk, a 
második, hogy mit költöttünk belőle, a harmadik pedig a több évet érintő tételek. Eddig egyik 
sorból átcsoportosíthattunk a másikra, de jövőre a rovatrendet kell betartani. Már a számlát 
sem engedi hozzácsatolni, lekönyvelni, ha nem volt előre tervezve.  
Kecser István PTÜB elnök: Ezzel csak az a baj, hogy egy borzasztóan rugalmatlan rendszer, 
mert jövőbelátási képesség is kellene hozzá. Ha a tervezés során valami kimarad, akkor már 
nem lehet megoldani. Jól emlékszem a tanácsi rendszerre, ha valamelyik soron maradt pénz, 
azt gyorsan el kellett költeni, mert különben elveszett. Félek, hogy ez vissza fog térni.  
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Jogszabályban rögzítve van, nagyon nehéz lesz. Olyan 
nagymértékű a változás, hogy aki hosszú évek óta könyvel és a főkönyvi számok a kisujjában 
vannak, annak nagyon nehéz lesz átállni. 
Horinka László polgármester: Közben elküldtem a költségvetés módosítását mindenkinek. 
A bizottsági ülésen kialakult vita kapcsán gondoltam arra, hogy ha a bizottság meghatározná, 
hogy mit szeretne látni, akkor egyszerűbb lenne a dolgunk. Arra jutottam, hogy adjuk a 
kötelező minimumot. A táblázatban benne van, hogy melyik tétel hogy alakult, de amiről 
szavazni kell az a szűkebb tájékoztató. Amit a bizottság kért elkészült. Fogadjuk el először a 
beszámolót.  
Kecser István PTÜB elnök: Az is kérdés volt, hogy hogyan kell értelmezni az eredeti és a 
módosított előirányzatot: az eredeti mindig az elfogadott költségvetés, a módosított pedig, 
amit időközben módosítottunk.  
Horinka László polgármester: Aki elfogadja a háromnegyedéves költségvetési beszámolót, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

156/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
Önkormányzat költségvetésének 2013. háromnegyed éves 
végrehajtására vonatkozó – az államháztartásról szóló 2011. évi 
CXCV. törvény 87. § (1) bekezdése szerint előterjesztett – 
beszámolót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
17. NAPIRENDI PONT 
Sülysáp Város Önkormányzata 2013. évi költségvetési rendeletének 
módosítása 
 
Horinka László polgármester: Pótlólagosan meg is küldtem mindenkinek. Aki egyetért a 
rendeletmódosítással, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
18/2013. (…) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II. 15.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: A bizottságnak volt egy kérdése az adókkal 
kapcsolatban. A HIPA-ra terveztünk 110 milliót, itt vannak a számlakivonatok, ezek alapján 
101 millió a várható bevétel. 
Horinka László polgármester: Az volt a bizottság aggálya, hogy 28 millió hiányzott, pedig 
szeptember 30-ig a második félévi befizetéseknek már meg kellett érkezni, és nem fog 
teljesülni, amit terveztünk. Vannak, akik késve fizetnek.  
Seprősné Cseri Ágota: Még van 9 millió, amit nem fizettek be, ha ez teljesül, akkor elérjük a 
tervezettet. A gépjárműadóban nagyon gyenge a fizetési hajlandóság, 58 millió a kintlévőség, 
idei és múltra szóló. 6 millió az építményadó kintlévőség.  
Horinka László polgármester: 37 milliót terveztünk be költségvetési tartalékból, végül 48 
milliót igényeltünk, nagyon jók az esélyeink, hogy megkapjuk. 
 
18. NAPIRENDI PONT 
CSASE Társulás átalakulásával kapcsolatos döntések meghozatala 
 
Horinka László polgármester: A házi segítségnyújtás és az ügyelet kapcsán kell döntéseket 
hozni. Szorosan összefügg ez a két dolog. 2014. január 1-től kilépünk a Tápió-vidéki 
Többcélú Kistérségi Társulásból és a CSASE Társuláson keresztül kívánjuk ezt a feladatot 
ellátni. A CSASE Társulásra vonatkozóan júniusban elfogadtunk egy társulási megállapodást, 
amiben rögzítettük, hogy fenntartjuk a társulást, viszont Szentmártonkáta januártól már nem 
vesz részt ebben a munkában, ezért ismét módosítani kell. Másrészről bővül az ellátott 
feladatok köre, és még a nevét is megváltoztatjuk. Ezeket a változásokat vezetjük át ebben a 
társulási megállapodásban. Most a január 1-től hatályos változatot fogadjuk el. Aki egyetért 
az elhangzott javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

157/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határoz, hogy  
1./ a Sülysáp Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és 

Gyermekjóléti Szolgálati Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítását elfogadja, 

2./ a névváltozás folytán 2014. január 1-től Sülysáp Környéki 
Társulás néven működő társulás 1. pont szerinti módosító 
okirattal egységes szerkezetbe foglalt társulási 
megállapodását jóváhagyja. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Horinka László polgármester: A Kistérségi Társulásból kilépünk, a feladat ellátással együtt 
az ott dolgozó munkavállalókról is gondoskodni kell. A legutóbbi társulási ülésen az hangzott 
el, hogy átveszünk mindenkit, és igyekszünk a gondozottak létszámát emelni.  
Szücsi Csaba ESZB elnök: Voltam mostanában néhány konferencián, ahol elhangzott, hogy 
a jelenlegi 9 fő ellátottal szemben, januártól újra 6 fő ellátottra kell egy gondozó.  
Horinka László polgármester: Ez jó hír lenne a támogatás szempontjából. Ezt a döntést 
azért fontos meghozni, mert a dolgozókat 30 nappal előbb ki kell értesíteni, amit még 
novemberben meg kell tenni. Azon az öt településen dolgozó gondozókat vesszük át, akik 
CSASE-n keresztül fogják ellátni a házi segítségnyújtást.  
Pálinkásné Petik Éva: Továbbra is csak öt településen végzik ezt az ellátást?  
Horinka László polgármester: Igen. Aki egyetért a dolgozók átvételével, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

158/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
támogatja a Sülysáp Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő 
és Gyermekjóléti Szolgálati Társulás azon szándékát, hogy a 
Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulásnál a házi 
segítségnyújtásnak a Kóka, Sülysáp, Szentlőrinckáta, 
Szentmártonkáta, Tápiószecső, Tóalmás, Úri településeken 
történő ellátására foglalkoztatottak közül 5 fő 
továbbfoglalkoztatását az átadó munkáltató által eddig 
biztosított feltételekkel, áthelyezés keretében vállalja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Szorosan ide kapcsolódik még az orvosi ügyelet sorsa. Ezt az 
ellátást továbbra is szeretnék együtt ellátni, a szolgáltató is jelezte, hogy amennyiben az 
ellátotti körük csökken, akkor beperelik a társulást. Ők nyitottak a szerződésmódosításra, azt a 
megoldást választották, hogy maradjon a szerződés úgy, ahogy eddig volt, és kössünk egy 
feladat-ellátási szerződést a Kistérségi Társulással. Benne van a megállapodásban, hogy a 
feladatellátás ingyenes, az eseti költségek kifizetésére pedig eseti megállapodást kötünk. Az 
eseti költségek jogosságát a Társulásnak alaposan meg kell indokolni. Ebben a jelenlévő 
önkormányzatok képviselői is egyetértettek.  
Kecser István PTÜB elnök: Annyi lehet benne, hogy nem a vállalkozóval vagyunk 
alkupozícióban, hanem a társulással.  
Horinka László polgármester: Nagykátának sem érdeke, hogy többet fizessen. Az eseti 
kiadások okát pedig köteles hitelt érdemlően bizonyítani. Hogy mi lesz 2015. december 31. 
után azt majd meglátjuk. Aki egyetért az orvosi ügyelet elhangzottak szerinti ellátásával, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

159/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ az alapellátásba tartozó orvosi ügyelet 2014. január 1. és 

2015. december 31. közötti időszakban, Sülysápon történő 
ellátására a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulással 



19/28 

(székhelye: 2760 Nagykáta, Dózsa György út 2.; képviseli: 
Kocsi János elnök) megkötendő Megállapodást jóváhagyja; 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a megállapodás 
aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
19. NAPIRENDI PONT 
Egyebek 
 
 
19.1. Mentési pont létrehozása Sülysápon 
 
Horinka László polgármester: Az Országos Mentőszolgálattal kezdett egyeztetésről már 
beszéltem nektek, ha nincs más javaslat, akkor Szőlősön a kastélykertben található volt orvosi 
rendelőben lenne a mentési pont. A stratégiai igazgatóval egyeztettünk arról, hogy mik a 
következő lépések. Ha megjelöljük az ingatlant, akkor kijönnek, megnézik. Biztos lesz még, 
amivel fel kell szerelni. Kell egy fedett kocsibeálló, nagyjából egy-két helyiség, ami kell. 
Mosdó, WC legyen, lehet, hogy kell egy zuhanyzó. Nappali mentési pont lenne első ütemben. 
Reggel váltás Nagykátán, utána elfoglalják itt a helyüket, majd az esti váltásra visszamennek 
Nagykátára, és éjszakára már nem lesznek itt. Ha a statisztikák igazolják, akkor akár éjszakai 
mentési pont is lehet. Ha még fokozottabb igények jelentkeznek, akkor akár kinőheti magát 
mentőállomássá is, de nem egy-két hónapos történet ez. A rezsivel kapcsolatos kérdéseket 
még tisztázni kell, én látok esélyt arra, hogy ne nekünk kelljen mindent fizetni. A kérdés, 
hogy ajánlhatom-e azt a helyiséget. Ha a szerződést alá kell írni, akkor ismét visszatérünk rá. 
Pálinkásné Petik Éva: A mentő típusát lehet tudni, betegszállító vagy esetkocsi lesz? 
Horinka László polgármester: Valószínűleg betegszállító lesz, mert csak egy esetkocsijuk 
van. Egyetértés van abban, hogy jó lesz a kastélykert? A köztudatba is úgy kell kiközvetíteni, 
hogy ez nem orvosi ügyelet, tehát településen belül jóformán mindegy hol van. 
Kecser István PTÜB elnök: Szerintem jó az a hely. 
 
19.2. Víziközmű vagyon felértékelése 
 
Horinka László polgármester: A PTÜB ülésén már beszéltem a víziközmű vagyon 
felértékeléséről. Ennek december 31-ig meg kell lenni, ezt az is indokolja, hogy egy új 
szolgáltatóval kell szerződést kötni. Több ajánlatot bekértünk, ezek a 2,2 milliótól talán 6 
millióig terjedtek, de még nem történt meg az értékelés. Felmerült azóta, hogy az ÖKOVÍZ 
megcsináltatná, és ugyanaz a cég lett kiválasztva, mint amelyik nekünk a legolcsóbb ajánlatot 
adta, viszont így nekünk nem kerülne semmibe. Nagyon sokáig azt gondoltam, hogy nem 
szabad az ingyenes dolgokba belemenni, de ebben már nem vagyok biztos. 
Tóth Krisztina jegyző: Nekem már csak az az aggályom van, hogy nem csinálják meg időre. 
Ha már meglenne a valós vagyonértékünk, sokkal többet nyertünk volna bérleti díjban, mint 
2,2 milliós értékelői díj.  
Horinka László polgármester: A vagyonértékelés az üzemeltetési megállapodásnak az 
alapja, ha ez úgy történik, mint az ÖKOVÍZ-nél, hogy a könyv szerinti érték 2 %-át fizeti, 
akkor ennek van értelme. A közműdíjak befagyasztása és a közműadó bevezetése viszont 
befékezte ezt az ágazatot, nem voltak nagy nyereségek, sőt kaptam egy olyan információt az 
ÖKOVÍZ-től, hogy ebben az időszakban 8 milliós hiányt termeltek. Ha pedig ennyire nincs 
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pénz, akkor nem tudja kifizetni a 2 %-ot, így a következő két-három évben nem nyertünk 
volna azzal, ha magunk csináltatjuk meg az értékelést. Később talán lesz értelme.  
Kecser István PTÜB elnök: Hosszútávon azt tudom elképzelni, hogy az állam a vagyont is 
magához vonja. Az amortizációt vissza kellene forgatni, mert tönkremegy a hálózat.  
Horinka László polgármester: Mi a véleményetek, erőltessük? Ma hallottam szintén, hogy 
nem fogják erőltetni a december 31-et. Rajtunk kívül másik 13 település az ÖKOVÍZ-re bízta 
az értékbecslést, szerintem még be tudunk jelentkezni hozzájuk. Beszéltem egy 
vagyonértékelővel, és azt mondta, hogy a könyv szerinti érték tíz-ötvenszerese is lehet a valós 
érték, de nagyjából hússzoros a reális. De az üzemeltető úgy sem tudja kifizetni azt a bérleti 
díjat, amit eszerint kellene fizetnie.  
Kecser István PTÜB elnök: Én azt gondolom, hogy ha ez a filozófia érvényesül, állami 
vagyon lesz minden vízhálózat. 
Horinka László polgármester: Javaslom, hogy vonjuk vissza a májusi határozatot és 
csatlakozzunk az ÖKOVÍZ-es vagyonértékeléshez. Aki egyetért a javaslattal, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

160/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határoz, hogy  
1./ a 65/2013. (V. 23.) ÖKT határozatát visszavonja; 
2./ megbízza az ÖKOVÍZ Kft.-t, hogy a Sülysáp Város 

Önkormányzata tulajdonát képező víziközmű vagyont – 
ajánlata szerint díjmentesen – értékeltesse fel; 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
/19:45 Cseri Péter alpolgármester visszaérkezik az ülésre./ 
 
19.3. Önkormányzati intézmények dolgozóinak jutalmazása 
 
Horinka László polgármester: Szerencsétlen időpontban volt az óvodaátadó, de aki ott volt 
az ismét megkóstolhatta, hogy a konyhánk a normál működése mellett, ilyen tevékenységre is 
alkalmas. 150-200 ezer forintot biztosan megspóroltunk azzal, hogy a fogadásra ők főztek. 
Függetlenül ettől, szeretném Irénéket valamiféle jutalmazással ösztönözni, ha tudjátok 
támogatni. A WAMKK dolgozói is kaptak egy keretet, hiszen nagy feladatot oldottak meg a 
városavató ünnepséggel, és így gondolom a konyhánál is.  
A bölcsődében a személyi juttatások tekintetében nagyon alacsonyan teljesülnek a számok, itt 
szintén adnék lehetőséget valamiféle jutalmazásra a bérmaradvány terhére.  
Az óvoda volt egy olyan terület, ahol nagy felfordulás volt az idén, ha kellett kertészkedtek, 
ha kellett takarítottak. Ezt, ha mással nem is, szintén utalvánnyal köszönhetnénk meg.  
Kb. 2 millió forintot spóroltunk meg azzal, hogy munkakörén belül Horváth Balázs volt az 
óvoda műszaki ellenőre. Nagyon nehéz feladata volt, szerintem emellett sem mehetünk el szó 
nélkül. 
Seprősné Cseri Ágota: A konyhánál azért van időarányosan magasabb teljesülés a személyi 
kiadásoknál, mert egy fő nyugdíjba ment, ami nem volt tervezve, és vele párhuzamosan már 
az új dolgozót is foglalkoztatták.  
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Horinka László polgármester: A konyhán kívül úgy gondolom minden intézményben lesz 
némi megtakarítás, a WAMKK-ban pedig már volt jutalmazás.  
Tóth Krisztina jegyző: Rendeletmódosítás is kell majd a konyha miatt.  
Horinka László polgármester: A módosított költségvetésben 71 millió az általános tartalék. 
Nem szeretném a pénzt szórni, de úgy gondolom, hogy vannak, akik jutalmat érdemelnek. 
Seprősné Cseri Ágota: A konyhán 8 fő dolgozik, plusz az ételkiadók, 12 fő van összesen. 
Horinka László polgármester: A külsősök ebben a munkában nem voltak benne, én most 
csak a konyhásokat szeretném jutalmazni. Tavaly már kaptak köszönő levelet, tegnap egy 
SMS-ben megköszöntem, megírtam, hogy másként is szeretném megköszönni, nyilván ezért 
számít is rá. A konyhánál az előirányzatot módosítani kell, de azt majd decemberben, most 
csak a jutalomkeretekről döntsünk.  
Seprősné Cseri Ágota: Várhatóan 5.262 ezer Ft lesz a bérmaradvány a teljes önkormányzatra 
nézve. A járulékok még efölött vannak tervezve. 
Horinka László polgármester: Ennek kb. a felét gondoltam jutalmazásra fordítani. A 
WAMKK már kapott, de 75 ezer Ft-ot mégis adjunk nekik, hiszen megérdemlik, a többire a 
javaslatom a következő: Polgármesteri Hivatal 700 ezer Ft, Védőnők 70 ezer Ft, Gólyahír 
Bölcsőde 450 ezer Ft, Csicsergő Napköziotthonos Óvoda 800 ezer Ft, Központi Konyha 350 
ezer Ft, Gondozási Központ 50 ezer Ft, Faluszolga Kft. 850 000 Ft, illetve a vezetők 
jutalmazására összesen egy 680 ezer Ft-os keretet gondoltam. A jutalom Erzsébet utalványban 
kerül kifizetésre, a kapcsolódó járulékokat az önkormányzat a bérmaradvány terhére szintén 
vállalja. Aki egyetért az elhangzott javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

161/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ Úgy határoz, hogy az önkormányzati intézmények 

dolgozóinak jutalmazására a következő kereteket biztosítja: 
− intézményvezetők összesen: 680 ezer Ft, 
− Polgármesteri Hivatal: 700 ezer Ft,  
− Védőnői Szolgálat: 70 ezer Ft,  
− Gólyahír Bölcsőde: 450 ezer Ft,  
− Csicsergő Napköziotthonos Óvoda: 800 ezer Ft,  
− Központi Konyha: 350 ezer Ft,  
− WAMKK: 75 ezer Ft, 
− Gondozási Központ: 50 ezer Ft, 
− Faluszolga Kft.: 850 000 Ft. 

2./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert, a jegyzőt és az 
intézményvezetőket a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. december 31. 
Felelős: polgármester, jegyző, intézményvezetők 

 
Kecser István a PTÜB elnöke: Megragadva a remek alkalmat az Önkormányzat Pénzügyi, 
Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság nevében javaslatot kívánok tenni arra, hogy a 
Képviselő-testület Horinka László polgármester úr részére – a település érdekében egész 
évben végzett munkájának, különösen pedig az önkormányzati adósságrendezés, a városi cím 
megpályázása, a városavatás, valamint Sülysáp térségi képviseletének kapcsán végzett 
tevékenysége megbecsülésének és elismerésének kifejezéseként – állapítson meg egy havi 
munkabérének megfelelő jutalmat, és bízza meg a Polgármesteri Hivatalt, hogy annak 
kifizetéséről még az év végi banki zárás, illetve igazgatási szünet előtt gondoskodjon. 
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Horinka László polgármester: Nem számítottam erre, de köszönöm az elismerő szavakat és 
a javaslatot is. Én nem fűznék hozzá semmit, de ha valaki igen, akkor jelezzétek! Ha nincs 
hozzászólás, a javaslatot szavazásra bocsátom, aki egyetért vele, kérem, kézfeltartással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 

162/2013. (XI. 21.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ Horinka László polgármester úr részére a 2013. évben a 

település érdekében végzett munkájának – különösen az 
önkormányzati adósságrendezés, a városi cím 
megpályázása, a városavatás, valamint Sülysáp térségi 
képviseletének kapcsán végzett tevékenysége – 
megbecsülésének és elismerésének kifejezéseként – egy 
havi munkabérének megfelelő jutalmat állapít meg; 

2./ felkéri a Polgármesteri Hivatalt annak a 2013. évi zárások 
előtt történő számfejtésére és kifizetésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. december 31. 
Felelős: jegyző 

 
Katus Norbert OMSB elnök: Utoljára még egy rövid tájékoztatás: Kapás Józsi bácsi írt egy 
3 pontból álló levelet, amelyben kér bizonyos dolgokat betervezni a költségvetésbe. A 
komolyabb tételek a gázfűtés kialakítása, valamint a múzeum végébe szeretne egy fedett színt 
a vetőgép fölé. Mi már gondoltunk rá, hogy jó lenne egy nádfedeles foglalkoztatót kialakítani 
ott, amire hétfőn adunk be egy pályázatot, ezért ez most nem igényel döntést, csak tudjatok 
róla. 
Horinka László polgármester: Ezzel az ülés végére értünk, mindenkinek köszönöm a 
munkát, az ülést bezárom. 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 
 
 
 

 Farkas Ferenc Katus Norbert 
 települési képviselő települési képviselő 
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Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
18/2013. (…) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II. 15.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 

Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) 
bekezdésének a) és f) pontjával, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 
(a továbbiakban: Áht.) 23. § (1) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében 
eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. § 
 
A Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat 2013. évi 
költségvetéséről szóló 1/2013. (II. 15.) önkormányzati rendelete (Kvr.) 2. §-a helyébe a 
következő rendelkezés lép  

„2. § A Képviselő-testület az önkormányzati szinten összesített 2013. évi költségvetési 
eredeti kiadási és bevételi főösszegét 984.855 ezer forintban, a módosított kiadási és 
bevételi főösszegét 1.134.363 ezer forintban állapítja meg.” 

 
2. § 

  
A Kvr. 3. § (1) b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 b) Központi költségvetésből származó támogatás                   386.597 e Ft 
 

3. § 
 
(1) A Kvr. 4. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) működési jellegű kiadások                1.134.363 e Ft 
(2) A Kvr. 4. § (1) ad) alpontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 ad)  ellátottak pénzbeli juttatásai                                           80.162 e Ft  
(3) A Kvr. 4. § (1) b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
     b) Felhalmozási jellegű kiadások: beruházás fejlesztés                                      242.778 e Ft  
(4) A Kvr. 4. § (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 (2) Az általános tartalék előirányzat összege                71.064 e Ft 
 

4. § 
 
A Kvr. 5 § a) pontja  helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) óvodabővítés 134.194 e Ft 
 

5. § 
 

A Kvr. 6. § (1) a) pontja  helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) rendszeres pénzbeli szociális ellátás                                    76.662 e Ft 
 
                                                                       6.§ 
 
A Kvr. 9. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
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     a) költségvetési főösszegét  120.675 e Ft-ban állapítja meg                     
  

7. § 
 
(1) A Kvr. 10. § (1) a) pontja helyébe  a következő rendelkezés lép: 
 a) irányítószerv költségvetéséből kapott támogatás                         112.707 e Ft 
 (2) A Kvr. 10. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép 
  a) bér, személyi juttatások                                                                   74.730 e Ft 
 

8. § 
 
A Kvr. 11. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
     a) költségvetési főösszegét 39.204 e Ft-ban állapítja meg 
 

9. § 
 
(1) A Kvr. 12. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás                            33.935 e Ft 
(2) A Kvr. 12. §  (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép 
   a) bér,személyi juttatások                                                                      22.418 e Ft  
 

10. § 
 
A Kvr. 13. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
     a) költségvetési főösszegét  110.785 e Ft-ban állapítja meg 
 

11. § 
 
(1) A Kvr. 14. § (1) helyébe a következő rendelkezés lép: 
    (1)  irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás                           110.787 e Ft 
(2) A Kvr. 14. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
    a) bér, személyi juttatás                                                                     80.457 e Ft 
(3) A Kvr. 14. § (2) c) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
    c) dologi jellegű kiadások                                                                  9.423 e Ft       
 

12. § 
 

A Kvr. 15. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
    a) költségvetési főösszegét  18.662 e Ft-ban állapítja meg 
 

13. § 
 

(1) A Kvr. 16. § (1) a)  pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
   a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás                             16.582 e Ft 
(2) A Kvr. 16. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
    a) bér, személyi juttatások                                                                       7.363 e Ft 
 

14. § 
 
A Kvr. 17. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép 
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 a) költségvetési főösszegét 15.123 e Ft-ban állapítja meg 
 

15. § 
 
(1) A Kvr. 18. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás                                  5.328 e Ft 
(2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
   a) bér, személyi juttatások                                                                           4.842 e Ft 
 
 

16. § 
 
A Kvr. 19.§ a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
   a) költségvetési főösszegét  85.943 e Ft-ban állapítja meg 
 

17. § 
 
(1) A Kvr. 20. § (1) a)-b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás                                 47.841 e Ft 
 b) intézményi működési bevétel                                                                 37.483 e Ft 
(2) A Kvr. 20. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) bér, személyi juttatások                                                                         16.927 e Ft 
 

18. § 
 
A Kvr. 21. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
    a) költségvetési főösszegét 55.131 e Ft-ban állapítja meg 
 

19. § 
 
(1) A Kvr. 22. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
    a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás                                   52.469 e Ft 
(2) A Kvr. 22. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) bér, személyi juttatások                                                                           37.142 e Ft 
(3) A Kvr. 22. § (2) d) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
   d) egyéb működési kiadás                                                                               2.569 e Ft 
 

20. § 
 
(1) A pótelőirányzatokat és az előirányzat-módosításokat tartalmazó költségvetési táblákat az 

1-4. mellékletek tartalmazzák. 
(2) E rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát 

veszti. 
 
Sülysáp, 2013. november 21.  
 
 
 
 Horinka László  Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
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1. melléklet a 18/2013. (…) önkormányzati rendelethez 
 

 
 

 
2. melléklet a 18/2013. (…) önkormányzati rendelethez 
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3. melléklet a 18/2013. (…) önkormányzati rendelethez 
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4. melléklet a 18/2013. (…) önkormányzati rendelethez 

 


